

尊敬的客戶：

不動戶最低結餘收費調整通告

茲通知由 2011 年 1 月 1 日起，工銀澳門將對一年或以上無任何交易記錄的不動戶調整最低結餘收費。有關賬戶之餘額若少於最低結餘之等值澳門幣 1,000 元，本行將每月收取手續費等值澳門幣 10 元正。

此外，對於零結餘之不動戶，本行將自動取消該戶口而毋須另行通知。

本行衷心感謝 閣下一直以來的支持。如 閣下對上述的不動戶最低結餘收費調整有任何疑問，竭誠歡迎洽詢就近分行或撥打我們的客戶服務熱線 289 95588。

此致 敬意

中國工商銀行(澳門)股份有限公司 謹啓
二零一零年十一月十五日

15 November 2010

Notice of Minimum Balance Fee for Dormant Account

Dear Valued Customer,

Please be informed that with effective from 1 January 2011, ICBC (Macau) will levy a monthly service charge of MOP10.00 (or equivalent) on the dormant account, which has remained inactive for one year or above and with a balance of less than MOP1,000.00 (or equivalent).

We shall reserve the right to close the zero balance dormant account without prior notice.

We thank you for your continued support. Should you have any query, you are kindly welcomed to visit any of our branches or contact our Customer Service Hotline at 289 95588 for further details.

Yours faithfully,
Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited